
Böjtelő havának (február) iskolai eseményei  

 

A medve töprengése 

~ Weöres Sándor ~ 

Jön a tavasz, megy a tél, 

barna medve üldögél: 

- Kibújás, vagy bebújás? 

Ez a gondom óriás! 

Ha kibújok, vacogok 

ha bebújok, hortyogok; 

ha kibújok, jót eszem,  

ha bebújok, éhezem. 

Barlangból kinézzek-e? 

      Fák közt szétfürkésszek-e? 

Lesz-e málna, odu-méz? 

Ez a kérdés de nehéz! 

Február második hétfőjének délutánján, nevelőtestületi értekezleten értékeltük a tanév első 

félévének munkáját, egyúttal meghatároztuk az előttünk álló időszak legfontosabb teendőit. 

Február 9-én az esti órákban “Útmutató a digitális dzsungelben” címmel érdekes online előadást 

nézhettünk meg a Pszichológus Pasi tolmácsolásában. 

A hónap közepétől minden osztályunkban online felületen tartottuk meg a félévi szülői 

értekezleteket. 

A járványügyi korlátozások miatt csak osztálykeretben volt megrendezhető a farsang. (Ezekről az 

eseményekről külön tudósítás olvasható.) 

 



Február 25-én iskolai faliújságon keresztül emlékeztünk meg a kommunista diktatúrák 

áldozatairól. Ugyanezen a napon Lajtosné Dudok Mária pedagógusunk minősítő eljárása is 

sikeresen lezajlott az online felületen. 

Februárban a 8. osztályosok középiskolai felvételi jelentkezési lapjainak szülői- és tanulói 

aláírása volt az egyik legfontosabb eseményünk. Ezek megtörténte után, előkészítettük a postára 

adáshoz ezeket az iratokat. A csomádi postáról a tanulók összesített jelentkezési lapja a győri 

Felvételi Központba vette az irányt, a többi borítékban lapuló jelentkezési lap a kiválasztott 40 

középiskolába ment. Nyolcadikosaink 62 különböző tagozatra jelentkeztek az idei felvételi során. 

Február utolsó napjaiban már meg is érkezett néhány szóbeli vizsgára szóló értesítés… 

 

Nyolcadikosaink lassan-lassan “kirepülnek” iskolánkból, ugyanakkor egyre gyakrabban csörren a 

telefon, a vonal másik végén tanköteles korba lévő gyerekek érdeklődő szülei. Szeretnék 

iskolánkba íratni a gyereküket majd áprilisban. Kíváncsiak a leendő elsős tanítókra, magára az 

iskolára, az osztálytermekre… Sajnos jelenleg nem lehetséges személyes találkozót 

megszervezni, de bízunk benne, hogy talán tavasszal, a melegebb idő beköszöntével tudunk majd 

egy szabadtéri tájékoztatót tartani az érdeklődőknek… 

 

Addig is figyeljék a honlapunkon megjelenő információkat, tájékoztatókat! 

Varga László, intézményvezető 

  



 


